



## بدءاً من الأول من يوليو الجاري حتى نهاية أغسطس المقبل مصرف الشارقة الإسلامي يطلق حملة بطاقة "سمايلز" المغطاة لهذا الصيف

في إطار التزامه بتقديم التجارب والمزايا الفريدة لعملائه، أطلق مصرف الشارقة الإسلامي حملة بطاقة "سمايلز" المغطاة الجديدة في الأول من يوليو الجاري، وتستمر طوال الصيف حتى 31 أغسطس المقبل، حيث سيحصل العملاء من حاملي بطاقة "سمايلز" الذين ينفقون 2500 درهم دولياً على نقاط إضافية. وتأتي بطاقة "سمايلز" المغطاة مع برنامج مكافآت يمكن المتعاملين من جمع النقاط على جميع مشترياتهم.

### برنامج مكافآت متميز

وتوفر بطاقة "سمايلز" المغطاة برنامج مكافآت متميز وجديد لعشاق ومحبي السفر ورجال الأعمال، يتيح لحامليها اكتساب نقاط مقابل كل درهم يتم إنفاقه محلياً ودولياً، واستبدالها برحلات مجانية على أكثر من 300 شركة طيران، وحجوزات فنادق في أكثر من 300 ألف فندق بالإضافة إلى الاسترداد النقدي واستخدامها للدخول إلى أكثر من 900 صالة كبار الشخصيات في المطارات\*.

### اغتنام أكبر فوائد ممكنة وتقديم أرقى المنتجات والخدمات المصرفية

وقال نبيل أبو علوان، رئيس الخدمات المصرفية للأفراد بمصرف الشارقة الإسلامي: "نسعى دائماً إلى توفير قيمة إضافية لعملائنا وتقديم أرقى المنتجات والخدمات المصرفية التي تنسجم مع أنماط حياة العملاء، وتلبي احتياجاتهم، وتتيح لهم اغتنام أكبر الفوائد مقابل إنفاقهم اليومي. وتعتبر بطاقة "سمايلز" من أفضل البطاقات، كونها مجانية مدى الحياة\*، وغير مقيدة بسقف محدد شهرياً أو سنوياً فيما يتعلق باكتساب النقاط، فكلما أنفق العميل أكثر، كلما حصل على المزيد من نقاط سمايلز، بالإضافة إلى إمكانية شراء نقاط سمايلز عبر الإنترنت لاستكمال قيمة الاستبدال، مما يثري تجربة عملائنا."

### من 1 يوليو إلى 31 أغسطس القادم

وسيتّم مع الحملة الجديدة التي بدأت في الأول من يوليو الجاري، احتساب المشتريات الدولية حتى 31 أغسطس المقبل، وفقاً لما يلي: سيحصل العميل على 5 نقاط "سمايلز" بدلاً من 3 عند استخدام بطاقة "سمايلز وورلد" دولياً، كما سيحصل العميل على 3 نقاط "سمايلز" بدلاً من نقطتين عند استخدام بطاقة "سمايلز تيتانيوم" دولياً.

*The campaign will run from the first of July till the end of August 2022*

## **Sharjah Islamic Bank Launches 'Smiles' Covered Card Campaign Summer 2022**

As part of its commitment to providing unique experiences and benefits to its customers, Sharjah Islamic Bank (SIB) launched its 'Smiles' Covered Card campaign on the 1st of July and is set to run throughout the summer until the 31st of August. The 'Smiles' Covered Card comes with a rewards program, enabling customers to collect points on all purchases.

### **Premium Rewards Program**

The 'Smiles' Covered Card provides a unique rewards program for travel enthusiasts and businessmen, allowing cardholders to earn points for every dirham spent locally and internationally. Customers are also awarded the option to exchange points for free flight tickets on more than 300 airlines, for hotel reservations at more than 300,000 hotels, and gain access to more than 900 VIP lounges at airports\* internationally. Cash-back can also be availed.

### **Providing the Finest Banking Products and Services**

**Nabil Abou Alwan, Head of Retail Banking at Sharjah Islamic Bank, said:**

"We always strive to provide value to our customers through the finest banking products and services available today, that compliment our customers'



lifestyles, meet their needs, and allow them to seize the greatest benefits against their daily spending. The Smiles Card is considered one of the best cards to own and shop with, as it is free for life\*, and not limited to a specific monthly or yearly ceiling in terms of earning points. The more the customer spends, the more Smile points they accumulate – it's that simple. Smile points can also be purchased online to complete a certain redemption value, enriching the overall experience for our clients.”

**From July 1 to August 31, 2022**

The rewarding new campaign began on July 1st, and international purchases will be calculated until August 31, according to the following scheme: The customer will receive 5 ‘Smiles’ points instead of 3 points when using the ‘Smiles World’ card internationally, and 3 ‘Smiles’ points will be awarded instead of 2 points when using the ‘Smiles Titanium’ card internationally.

———**END**———

